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Åkersberga den 13 juni 2023
Interpellation ställd till utbildningsnämndens ordförande Hampe Klein

Kommer öppna förskolan utvecklas eller avvecklas?

Öppna förskolan i Åkersberga och på Ljusterö är en mötesp|ats för fami|jer med barn i åldrarna 0-5
år. En plats där familjer som är hemma med sina barn ges möjlighet att träffa andra familjer, barnen
ges möjlighet att ta de! av planerad verksamhet både inom- och utomhus til|sammans välutbildade
och engagerade pedagoger. öppna förskolan utgör också en del av den familjecentral som den
styrande majoriteten och vi Socialdemokrater är så stolt över.

På öppna förskolan arbetar idag tre förskol|ärare viiket möjliggjort för en utveckling av verksamheten
på flera sätt och antalet pedagoger är en förutsättning för att familjecentralens verksamhet ska

'

fungera. Under våren har signa|er kommit från öppna förskoian om att verksamheten kan komma att
förändras t||| det sämre från och med vårterminen 2024. Bakgrunden tili denna förändring är det att
den nuvarande regeringen beslutat att ta bort det riktade statsbidraget för språkutveckling som
möj|iggjort utökningen av antalet pedagoger på öppna förskolan. Majoriteten har i

utbildningsnämnden,informerat om att de inte avser att med egna medel permanenta tjänsten så att
verksamheten kan fortsätta att utvecklas. Detta innebär enligt den konsekvensanalys som
genomförts i verksamheten att det finns rIsk att verksamheten ytterligare behöver begränsa antalet
besökare då det inte kommer finnas möjlighet att ha inomhus- och utomhusverksamhet samtidigt på
enbart tvâ pedagoger. Verksamheten blir sårbar och kommer även behövas hälla stängd vid sjukdom
bland personalen, något som innebär att verksamheten Inte kan nå upp till de 30 timmar som Berga
öppna förskola ska hålla öppet enligt beställningen. Enligt konsekvensanalysen Innebär denna
förändring även en försämring i samverkan inom familjecentralen.

Med bakgrund av ovanstående frågar vi därför utbildningsnämndens ordförande:

1. Anser utbildningsnämndens ordförande att öppna förskolan är en viktig verksamhet?

2. Hur kommer utbildningsnämndens ordförande säkerställa att de negativa konsekvenser som
beskrivs i konsekvensanalysen inte blir verklighet?

3. Kommer öppna förskolans verksamhet säkerstäHas och kommer majoriteten skjuta till

resurser som behövs för att behålla det antal förskollärare som idag arbetar i verksamheten?
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